
O nas - tekst łatwy do czytania i rozumienia (ETR) 

 

Szkoła Podstawowa nr 7 im. Orląt Lwowskich w Łodzi przy ul. Wiosenna 1.  

 

Logo szkoły 

 

Informacje ogólne: 

Adres: ul. Wiosenna 1, 93-535 Łódź 

Telefon: 42 684-19-76 

E-mail: kontakt@sp7.elodz.edu.pl 

 



Cele i zadania: 

Szkoła realizuje cele określone w Ustawie o systemie oświaty.  

Zapewniając uczniom zdobycie wiedzy i umiejętności niezbędnych do uzyskania 

świadectwa ukończenia szkoły. 

 

Obowiązek szkolny: 

Dzieci od 7 do 18 roku życia mają obowiązek uczęszczania do szkoły. 

Dyrektor kontroluje spełnianie obowiązku szkolnego przez uczniów zamieszkałych w 

obwodzie szkoły. 

 

Organy Szkoły: 

Dyrektor szkoły 

Rada Pedagogiczna 

Samorząd Uczniowski 

Rada Rodziców 

 

Sprawy dotyczące uczniów: 

Zapisy do szkoły dokonuje rodzic lub opiekun prawny w sekretariacie. 

 

Sekretariat: 

Godziny pracy: Poniedziałek - piątek 7:45 - 15:45. 

Przyjmuje podania, wnioski i pisma interesantów. 

Udziela szczegółowych informacji dotyczących sposobu załatwiania spraw. 

 



Nasza oferta: 

Indywidualne podejście do każdego ucznia z poszanowaniem jego godności. 

Energiczna, kreatywna kadra. 

Stała opieka pedagoga, psychologa i pielęgniarki. 

Zdobywamy nagrody w zawodach sportowych 

 

Całodzienna opieka świetlicy szkolnej. 

 

  



Smaczne, obfite i tanie obiady. 

 

Udział w programach unijnych: „Szklanka mleka”, „Owoce w szkole”, „Edukacja przez 

szachy w szkole”. 

 

Dodatkowe zajęcia: 

Logopedyczne, 

Terapia pedagogiczna, 

Kinezjologia edukacyjna, 

Basen, 

Koło zainteresowań, 

Chór szkolny,  

Szachy. 

 

Zapraszamy do naszej szkoły, gdzie stawiamy na wszechstronny rozwój każdego 

ucznia! 


